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Abstract (en)
The machine has a single module containing a station (18) for stacking and aligning the sheets as they are received from an intake station (14). A
second station (20) is used for stapling the stacked sheets. A folding station (30) and at least one output station (26,36) create the finished booklets.
The machine also incorporates a guillotine station (32) to trim the folded sheets. The folding station has at least one pair of rollers (30a) interacting
with a pusher (30b) to fold the sheets. A point switching system (24) enables the stacked and stapled sheets to be sent to a stacking chamber (26)
or a receiving table (36).

Abstract (fr)
Dans une machine de finition de livrets formés a partir de feuilles individuelles empilées et agrafées, toutes les fonctions sont intégrées en un seul
module. Ce module comporte donc, a l'intérieur d'une carrosserie (10), une station (18) d'empilage et d'alignement des feuilles regues a partir
d'une station (14) d'entrée, une station (20) d'agrafage de liasses de feuilles empilées et alignées, une station (30) de pliage des liasses de feuilles
agrafées et deux stations (26, 36) de sortie des livrets finis. De préférence, elle comporte, également intégrée dans le module, une station (32) de
massicotage des liasses pliées et un aiguillage (24) sur la trajectoire des liasses. <IMAGE>
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